
PROTOKÓŁ XVIII/2020 

Z NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY LIPIE 

Z DNIA 14 LUTEGO 2020 ROKU 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 930  

Zakończyła się o godzinie 1025 

 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni zgodnie z listą obecności – 14 

 Wójt Gminy Lipie – Bożena Wieloch 

 Skarbnik Gminy – Aneta Łaczmańska 

 Dyrektor Wydziału Rodziny i Polityki Społecznej Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego  

w Katowicach - Marcin Chroszcz 

 Kierownik Referatu Organizacyjnego – Agnieszka Kotynia 

 Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury – Krzysztof Słomian 

 Pracownicy Urzędu Gminy Lipie – Krystyna Kuc, Agnieszka Polis, Karolina Kapral, 

Mariusz Pilśniak 

 Sołtysi Gminy Lipie zgodnie z listą obecności – 14 

 Mieszkańcy Rębielic Szlacheckich  

 Przedstawiciele lokalnych mediów 

 

Sesji przewodniczył Pan Zbigniew Bystrzykowski – Przewodniczący Rady Gminy Lipie 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia zażalenia do Ministra Edukacji Narodowej na 

postanowienie Śląskiego Kuratora Oświaty w Katowicach w sprawie negatywnej opinii 



dotyczącej zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Rębielicach 

Szlacheckich z oddziałem przedszkolnym. 

6. Zakończenie obrad XVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lipie.  

 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

 

Ad.1. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski o godzinie 930 otworzył XVIII nadzwyczajną 

sesję i powitał wszystkich zebranych. Następnie na podstawie listy obecności radnych 

stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, czyli wymagane quorum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodniczący Rady poinformował, że sesja jest 

nagrywana. Będzie można ją śledzić na bieżąco na oficjalnym profilu facebook gminy Lipie 

(www.facebook.com/lipie.gmina/).  

 

Ad.2. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.3. Na Sekretarza obrad zgłoszono kandydaturę radnego Zbigniewa Kilana.       

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie powyższą 

kandydaturę. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

http://www.facebook.com/lipie.gmina/


- głosów „za”    oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Sekretarzem obrad został jednogłośnie radny – Zbigniew Kilan.  

 

Ad.4. W skład Komisji Uchwał weszli: 

 

 Ewa Kuc – Przewodnicząca  

 Izabela Konc – Członek 

 Maria Gworys – Członek 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan, Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard Kotala, Ewa Kuc, 

Dawid Pawelec, Alicja Podgórska, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 0 

 

 Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia zażalenia do Ministra Edukacji Narodowej na 

postanowienie Śląskiego Kuratora Oświaty w Katowicach w sprawie negatywnej opinii 

dotyczącej zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Rębielicach 

Szlacheckich z oddziałem przedszkolnym. 

 

 O godz. 9:40 radny, Jacek Majchrzak, przybył na obrady sesji. W związku z czym w sesji 

uczestniczyło 14 radnych.  

 

 W dyskusji dotyczącej szkoły w Rębielicach Szlacheckich głos zabrali: Wójt Gminy Lipie, 

Bożena Wieloch; Dyrektor Wydziału Rodziny i Polityki Społecznej Śląskiego Urzędu 



Wojewódzkiego w Katowicach, Marcin Chroszcz; Przewodniczący Rady Gminy, Zbigniew 

Bystrzykowski; Mieszkańcy Rębielic Szlacheckich; radni: Krzysztof Szczepaniak, Mirosław 

Klimaszewski, Ryszard Kotala.  

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie wniesienia zażalenia do Ministra Edukacji Narodowej na postanowienie Śląskiego 

Kuratora Oświaty w Katowicach w sprawie negatywnej opinii dotyczącej zamiaru likwidacji 

Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Rębielicach Szlacheckich z oddziałem 

przedszkolnym. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wniesienia zażalenia do Ministra Edukacji Narodowej na postanowienie Śląskiego 

Kuratora Oświaty w Katowicach w sprawie negatywnej opinii dotyczącej zamiaru likwidacji 

Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Rębielicach Szlacheckich z oddziałem 

przedszkolnym. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 10 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria Gworys, 

Zbigniew Kilan, Izabela Konc, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Alicja Podgórska, Krzysztof 

Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 2 (Andrzej Kilan, Mirosław Klimaszewski) 

- głosów „wstrzymujących się” oddano 2 (Ryszard Kotala, Dawid Pawelec) 

 

 Uchwała nr XVIII/110/2020 w sprawie wniesienia zażalenia do Ministra Edukacji Narodowej 

na postanowienie Śląskiego Kuratora Oświaty w Katowicach w sprawie negatywnej opinii 

dotyczącej zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Rębielicach 

Szlacheckich z oddziałem przedszkolnym została przyjęta większością głosów.  

 

Wykaz głosowań stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 



Ad.6. W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Gminy, Zbigniew Bystrzykowski, realizując czynności proceduralne, zamknął posiedzenie  

XVIII Nadzwyczajnej  Sesji Rady Gminy Lipie o godzinie 1025. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji Rady Gminy Lipie dostępne  

w Biuletynie Informacji Publicznej (www.bip.lipie.akcessnet.netw zakładce: Organy Gminy – 

Rada Gminy – Nagrania z sesji Rady Gminy Lipie kadencja 2018-2023 – XVIII Nadzwyczajna 

Sesja Rady Gminy Lipie 14.02.2020 r.) 

 

 

Protokołowała:      Sekretarz:              Przewodniczący Rady: 

Karolina Kapral   Zbigniew Kilan                  Zbigniew Bystrzykowski 

http://www.bip.lipie.akcessnet.netw/

